
 

Referat från 
UBF:s styrelsemöte 2018-10-11 

Närvarande var 
Linnea Edlund, Sture Widman, Torgny Svensson, Kjell Hedman, K-G Wanngård 
och Kjell Simonsson 

Förhinder hade Ryszard Sliwinski, Lena Westman och Marcus Åkerlund 

 
 

Information 

Då ordinarie sekreterare var frånvarande valdes Kjell S. att leda mötet och 
Linnea E. till sekreterare. 

Föregående protokoll justerades på punkt 15 och ska vara ”Beslut att justera 
ersättning till TL så att nettot blir detsamma”. Resten av punkten stryks. 

 

Tävlingskommittén rapporterade 
att 8 lag ställer upp i Allsvenskan div. 4 
att i SM/DM Dam deltog 13 par 
att 3 klubbar kommer att ordna kvalheat i DM Mixed 
att ENA-träffen hade 34 deltagande par 

 
Ekonomikommittén rapporterade 
att årsmötet kostade mindre än budgeterat 
att intäkterna för medlemsavgifter är betydligt lägre än tidigare år 

 

Kanslikommittén rapporterade 

att prisförrådet tömts samt att brickläggningsrum och förråd behöver städas 
 

Klubbkommittén rapporterade 

att klubbesök genomförts hos Väddö BK. Utbildning i Ruter genomfördes. 
Väddö önskar stöd för att skapa nya hemsidan (BIT) 

 

Verkställande utskottet rapporterade 

- 
 

Utifrån rapporterades 
att Sverige hade stora framgångar vid VM i Orlando 

 
Övrigt 

 Förbundsstämman fick positivt mottagande. Röstlängdsräkning bör 
ses över. Positivt att genomföra DM Singel vid stämman 

 Arvoden som betalas ut ska beskattas enligt gällande regelverk 
 Linnea tar hand om redovisning av brickbeställningar 
 Firmateckningsregel ska tas upp till diskussion och ev. förändras 

 
Sammanfattning enligt uppdrag 

 

Kjell Simonsson 


